
РЕПУБЛИКА СРБИЈА 
АУТОНОМНА ПОКРАЈИНА ВОЈВОДИНА 
ГРАД НОВИ САД 
СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА 
Број: 06-1/2024-660-I 
7. август 2024. године 
НОВИ САД 

З А П И С Н И К 
 
са I (конститутивне) седнице Скупштине Града Новог Сада, одржане 7. августа 2024. године, у 
згради Скупштине Града Новог Сада, Жарка Зрењанина 2, Велика сала, са почетком у 10.02 часова. 
 Ток седнице је сниман. Снимак се прилаже уз Записник и чини његов саставни део. 
 На основу евиденције присутности, утврђено је да су седници присуствовали следећи 
одборници: 
 
1.  МИЛАН АЛАНОВИЋ 39.  ДАНИЈЕЛА МАЛЕТИЋ 
2.  МАРКО АЧАНСКИ 40.  ЈЕЛЕНА МАРИНКОВИЋ РАДОМИРОВИЋ 
3.  ДАНИЛО БАБИЋ 41.  ЖЕЉКО МАТИЋ 
4.  СТЕВАН БАБИЋ 42.  МАРИЈА МИЛАНКОВИЋ 
5.  МИЛЕНКО БАЧИНА 43.  РАДОМИР МИЛЕНКОВИЋ 
6.  КАТАРИНА БАУЛОВ 44.  ДРАГАН МИЛИЧЕВИЋ 
7.  МИША БАЧУЛОВ 45.  ЖАРКО МИЋИН 
8.  ВАЊА БОЖИЋ 46.  МАЈА МРНУШТИК 
9.  ВАСИЛИЈА БОЈИЋ 47.  ЛЕНА НЕШОВИЋ 
10.  ЦВИЈА ВАСИЋ 48.  БОРИСЛАВ НОВАКОВИЋ 
11.  МЛАДЕН ВЕРНАЧКИ 49.  ДРАГАН ПАЈИЋ 
12.  СЛОБОДАН ВЕСЕЛИНОВИЋ 50.  БРАНИСЛАВА ПАНДУРОВ 
13.  ЕЛПИДА ВЕСЕЛИНОВИЋ 51.  БИЉАНА ПАНТИЋ ПИЉА 
14.  ПРИМ. ДР СЦ. МЕД. ВЛАДИМИР ВРСАЈКОВ 52.  АЛЕКСАНДРА ПЕЈИНОВИЋ 
15.  СЛОБОДАН ВУКАС 53.  ИГОР ПЕЈЧИЋ 
16.  ДЕЈАН ВУКОВИЋ 54.  БРАНКИЦА ПЕРИЋ 
17.  ДИНА ВУЧИНИЋ 55.  МИРАН  ПОГАЧАР 
18.  БОСИЉКА ДЕЛИЋ 56.  ТАТЈАНА ПОКУШЕВСКИ 
19.  САЊА ДРАШКО 57.  НИКОЛА ПОПОВИЋ 
20.  МИЛКО ДРОБЊАКОВИЋ 58.  ПРОФ. ДР ГОРАН ПУЗИЋ 
21.  ДУШАНКА ЂОКИЋ 59.  СОЊА РАДАКОВИЋ 
22.  МИЛАН ЂУРИЋ 60.  МИЛОРАД РЕЉИЋ 
23.  КРИСТИНА  ЖАРИЋ 61.  СРЂАНА САМАРЏИЈА 
24.  БРАНКА ЗАРИЋ 62.  БАНЕ СВИТЛИЦА 
25.  ДАМИР ЗЛОЈУТРО 63.  МАРИЈA СМИЉАНИЋ 
26.  ПРОФ. ДР РУЖИЦА ИГИЋ 64.  ДОЦЕНТ ДР ДРАГАН СТАЈИЋ 
27.  ЈАСМИНА ИЛИЋ 65.  МИЛАН СТОЈЕВ 
28.  ЂУРАЂ ЈАКШИЋ 66.  ИВАН СТРИБЕР 
29.  ДРАГАНА ЈОВОВИЋ 67.  МИЛОШ ТУБИЋ 
30.  КРИСТИНА КАРАИЋ 68.  ПРОФ. ДР ВЕСНА ТУРКУЛОВ 
31.  ЂУЛА КИШ 69.  САЊА УЗЕЛАЦ 
32.  НЕДЈЕЉКО КЛИСУРИЋ 70.  СЛАВЕНКО УНКОВИЋ 
33.  НЕМАЊА КНЕЖЕВИЋ 71. БОРИС ФЕЈДИ 
34.  СЛОБОДАН КОКАНОВЋ 72. РАДОМИР ХАЏИБАБИЋ 
35.  ДРАГАНА КРАГУЉАЦ 73. ДРАГАН ХЕМОН 
36.  ДЕЈАН КУЉА 74. ПЕТАР ХОЛИК 
37.  СТЕВАН ЛАТИНОВИЋ 75. ИГОР ЦРНОБАРАЦ 
38.  ДУШКО ЛОНЧАР   

 

Седници нису присуствовали: проф. др Вељко Крстоношић, Анна Орег и Стефан 
Тодоровић. 
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I (конститутивну) седницу Скупштине Града Новог Сада отворио је Радомир 
Миленковић, најстарији одборник. 

 
У складу са чланом 4. Пословника Скупштине Града Новог Сада и чланoм 66. став 

1. Закона о локалним изборима, до избора председника Скупштине Града Новог Сада, 
конститутивну седницу Скупштине Града отвара и њоме председава најстарији кандидат 
за одборника коме је додељен мандат и коме у раду помажу два најмлађа присутна 
одборника и секретар Скупштине Града из претходног сазива.  

 
  Преседавајући  је замолио два  најмлађа одборника: Банета Свитлицу са Изборне 
листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – НОВИ САД СУТРА (Ивица Дачић – Социјалистичка 
партија Србије – СПС; Расим Љајић – Социјалдемократска партија Србије – СДП Србије; 
Милан Кркобабић – Партија уједињених пензионера, пољопривредника и пролетера Србије 
– Солидарност и правда – ПУПС – Солидарност и правда; Милан Стаматовић – Здрава 
Србија – ЗС;  др Војислав Шешељ – Српска радикална странка – СРС; Александар Вулин – 
Покрет социјалиста – ПС; Милица Ђурђевић Стаменковски – Српска странка Заветници – 
Заветници; Милош Вучевић – Српска напредна странка – СНС)  и Александру Пејиновић 
са Изборне листе УДРУЖЕНИ ЗА СЛОБОДАН НОВИ САД – Српска коалиција НАДА (НОВИ 
ДСС, ПОКС) - Странка слободе и правде, Народни покрет Србије, Демократска странка, 
СРБИЈА ЦЕНТАР – СРЦЕ, Покрет слободних грађана, Зелено-леви фронт, ЕКОЛОШКИ 
УСТАНАК - ЋУТА, Покрет за преокрет, ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ БРАВО, Лига 
социјалдемократа Војводине – ВОЈВОЂАНИ - Прим. др Владимир Врсајков, Борислав 
Новаковић, да заузму место за председавајућим столом. 

 
 Преседавајући се захвалио одборницама и одборницима у своје име и у име два 

најмлађа одборника Банета Свитлице и Александре Пејиновић, на указаном поверењу да 
руководе првом седницом Скупштине Града до избора председника Скупштине Града. 

 
Преседавајући  је замолио одборнице и одборнике који се још нису пријавили да 

пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио тачан број присутних 
одборница и одборника на седници. 

 
Преседавајући је утврдио да седници Скупштине Града присуствује 75 одборница и 

одборника, односно да седници присуствује довољан број за пуноважан рад и одлучивање. 
 
Преседавајући је обавестио одборнице и одборнике да је Стефан Тодоровић 

обавестио да је спречен да данас присуствује седници Скупштине. 
 
Затим се прешло на утврђивање дневног реда.  
  
Дневни ред I (конститутивне) седнице Скупштине Града предложен је у складу са 

чланом 5. став 1. Пословника Скупштине Града и достављен је одборницама и 
одборницима уз сазив за седницу.  

 
Преседавајући  је ставио предложени дневни ред на гласање. 
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Преседавајући  је објавио почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, преседавајући Скупштине је констатовао да је 54 

одборника гласало „за“, да је један одборник гласао „против“ и да су два одборника гласала 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова утврдила 

 
    

Д Н Е В Н И   Р Е Д 
 

1. Потврђивање мандата одборника Скупштине Града Новог Сада 
2. Избор председника Скупштине Града Новог Сада 
3. Избор заменика председника Скупштине Града Новог Сада 
4. Постављење секретара Скупштине Града Новог Сада 
5. Постављење заменика секретара Скупштине Града Новог Сада 
6. Избор председника, заменика председника и чланова Комисије за кадровска, 

административна и мандатно-имунитетна питања 
 
Преседавајући је указао одборницама и одборницима да им је дневни ред седнице 

Скупштине Града доступан у електронском облику. 
 
Затим се прешло на рад по утврђеном дневном реду. 

 
Ад.број: 020-104/2024-I 

   020-105/2024-I 
1. тачка дневног реда 

 
ПОТВРЂИВАЊЕ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  
ГРАДА НОВОГ САДА 

  
 На основу члана 25. став 1. тачка 20) Закона о локалним изборима, Градска изборна 

комисија Града Новог Сада доставила је Скупштини Града Извештај о спроведеним 
изборима за одборнике Скупштине Града Новог Сада одржаних 2. јуна 2024. године.  

Извештај су одборнице и одборници добили уз сазив седнице. 

 Градска изборна комисија Града Новог Сада је свим одборницима којима је додељен 
мандат издала уверења да су изабрани за одборнике Скупштине Града Новог Сада.  

Седници Скупштине Града присуствовао је Зоран Прошић, председник Градске 
изборне комисије Града Новог Сада. 

Преседавајући је истакао да је у циљу потврђивања мандата одборника  Скупштине 
Града Новог Сада потребно да се изабере Верификациони одбор од три члана.  
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 Председавајући је указао одборницама и одборницима да је чланом 8. Пословника 
Скупштине Града прописано да чланове Верификационог одбора предлаже 
председавајући, по једног члана са три изборне листе које су добиле највећи број 
одборничких мандата у Скупштини, а бирају се јавним гласањем, већином гласова 
присутних одборника. Одбором председава најстарији члан. 

 
На основу предлога представника изборних листа које су добиле највећи број 

одборничких мандата у Скупштини, односно највећи број гласова бирача, председавајући 
је у Верификациони одбор предложио следеће:  

 
1. Mилорада Рељића са Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – НОВИ САД 

СУТРА (Ивица Дачић – Социјалистичка партија Србије – СПС; Расим Љајић – 
Социјалдемократска партија Србије – СДП Србије; Милан Кркобабић – Партија 
уједињених пензионера, пољопривредника и пролетера Србије – Солидарност и правда – 
ПУПС – Солидарност и правда; Милан Стаматовић – Здрава Србија – ЗС;  др Војислав 
Шешељ – Српска радикална странка – СРС; Александар Вулин – Покрет социјалиста – ПС; 
Милица Ђурђевић Стаменковски – Српска странка Заветници – Заветници; Милош 
Вучевић – Српска напредна странка – СНС), 

2. Бориса Фејдија са Изборне листе УДРУЖЕНИ ЗА СЛОБОДАН НОВИ САД – 
Српска коалиција НАДА (НОВИ ДСС, ПОКС) - Странка слободе и правде, Народни покрет 
Србије, Демократска странка, СРБИЈА ЦЕНТАР – СРЦЕ, Покрет слободних грађана, Зелено-
леви фронт, ЕКОЛОШКИ УСТАНАК - ЋУТА, Покрет за преокрет, ГРАЂАНСКИ ПОКРЕТ 
БРАВО, Лига социјалдемократа Војводине – ВОЈВОЂАНИ - Прим. др Владимир Врсајков, 
Борислав Новаковић и 

3. Данила Бабића са Изборне листе ДР САВО МАНОЈЛОВИЋ – И ЈА САМ НОВИ 
САД – КРЕНИ – ПРОМЕНИ. 
 

Преседавајући је отворио претрес о предлогу за састав Верификационог одбора.   
 
У претресу је  учествовао Борислав Новаковић. 
 

 Борислав Новаковић јавио се за реч због повреде Пословника: „Дакле, повређен је 
члан 100. први став, сви присутни на седници Скупштине су дужни да поштују 
достојанство Скупштине, а достојанство Скупштине је пре свега дужан да поштује 
председавајући. Наравно, ви сте по први пут у улози председавајућег и треба вам помоћи 
када је у питању правна култура и ја то разумем. Међутим, у коју ситуацију сте нас сад 
довели што апсолутно доводи у питање достојанство ове скупштине, а помало и политички 
интегритет свих ових који овде седе. Дакле, ја по први пут се суочавам у овој скупштини 
са електронским системом. Било је логично, у фази припреме ове седнице, у фази 
консултација које су изостале, да урадите обуку. Ево, ја сам, на пример, дакле, ушао у 
систем, ударио сам реплика, рекламирам повреду, а ви то у том тренутку не видите на 
екрану. Дакле, поставља се питање да ли смо овде сви равноправни и да ли можемо да 
учествујемо пуним капацитетом у раду овог парламента ако користимо електронски 
систем, а при том нико од оних који су по први пут а таквих није мало није прошао обуку 
за употребу електронског система. То апсолутно нарушава достојанство ове скупштине, 
право је сваког од нас да учествује у пуном политичком, интелектуалном и 
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професионалном капацитету, али да би то остварио мора да зна електронски систем 
управљања овом седницом и да може потопуно равноправно да се јавља и за реч и за 
повреду Пословника и за реплику и све оне елементе које рад у једном парламенту чине 
квалитетним. Не знам зашто то чините. То су елементарне ствари. Дакле, обавити 
консултације, договорити се, а ако део људи није упознат са електронским системом, мада 
то није претерано компликовано, ми бисмо и да се јављамо ручно и да превазиђемо то на 
један потпуно нормалан и пристојан начин, не знам чему овако исфорсирано...“  
 
 Преседавајући је прекинуо одборника Борислава Новаковића у излагању и указао   
му да је истекло време предвиђено за његово излагање. 
 
 Борислав Новаковић: „...која није пожељна ни за вас ни за нас, опростите ако сам 
прекорачио време, а не тражим да се Скупштина изјасни о овоме, али указујем на ово као 
елеменат некоректности.“ 
 
 Преседавајући је указао одборнику Бориславу Новаковићу да су представници свих 
изборних листа чијим кандидатима су додељени мандати одборника били позвани код 
заменика секретара Скупштине ради упознавања са функционисањем електронског 
система за вођење седнице Скупштине Града Новог Сада.  
 
 Борислав Новаковић:  „Па ми нисмо били, нико нас није позвао. Нисмо позвани.“ 
 
 Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, преседавајући је закључио 
претрес. 
 

Председавајући је ставио на гласање предлог за избор чланова Верификационог 
одбора. 

 
Преседавајући је објавио почетак гласања.  
 
Након закључења гласања, преседавајући је констатовао да је 73 одборника гласало 

„за“, да ниједан одборник није гласао „против“ и да је један одборник гласао  „уздржан“, 
односно да је Скупштина већином гласова прихватила предлог и донела 

 
РЕШЕЊЕ 

О ИЗБОРУ ЧЛАНОВА ВЕРИФИКАЦИОНОГ ОДБОРА ЗА ПОТВРЂИВАЊЕ 
МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
 Преседавајући је обaвестио чланове Верификационог одбора да ће се седница 

Одбора одржати у Сали 18, на I спрату Скупштине, те је у 10.14 часова одредио паузу у 
раду Скупштине док Одбор не заврши рад. 

 
Пошто је Верификациони одбор завршио рад, Скупштина Града је наставила са 

радом у 10.40 часова. 
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Преседвајући  је  замолио одборнице и одборнике да пријаве присуство на седници 
уносом лозинке, како би се утврдио број присутних одборница и одборника на седници. 

 
Преседвајући  је констатовао да наставку седнице Скупштине Града присуствује 75 

одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање. 
 
Преседавајући је обавестио одборнице и одборнике да је Извештај Верификационог 

одбора са Предлогом одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог 
Сада достављен Скупштини и да им је доступан у електронском облику у програму за 
електронско вођење седнице за ову тачку дневног реда. 

 
Председавајући је замолио председавајућег Верификационог одбора да поднесе 

Извештај и предлог акта за потврђивање мандата одборника. 
 
Милорад Рељић, председавајући Верификационог одбора: „У складу са чланом 9. 

Пословника Скупштине Града Новог Сада Верификациона комисија за потврђивање 
мандата одборника Скупштине Града Новог Сада подноси Скупштини Града Новог Сада 
следећи Извештај: Верификациони одбор за потврђивање мандата одборника Скупштине 
Града Новог Сада, 7. августа 2024. године, на основу Извештаја о спроведеним изборима 
за одборнике Скупштине Града Новог Сада одржаних 2. јуна 2024. године, утврдио је да су 
уверења о избору за одборнике Скупштине Града Новог Сада у сагласности са подацима из 
Извештаја Градске изборне комисије Града Новог Сада и да Скупштина Града Новог Сада 
може да потврди мандате свих 78 одборника изабраних у Скупштину Града Новог Сада на 
изборима одржаним 2. јуна 2024. године. Верификациони одбор за потврђивање мандата 
одборника Скупштине Града Новог Сада предлаже Скупштини Града Новог Сада да донесе 
Одлуку о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. Предлог одлуке 
о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада доставља се Скупштини 
Града Новог Сада у прилогу Извештаја. У име Верификационе комисије као председник 
хтео бих да честитам свим одборницима на потврђеним мандатима.“ 

 
Преседавајући је отворио претрес о Извештају Верификационог одбора и Предлогу 

одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада.  
 
Пошто се у претресу нико није јавио за реч, преседавајући  је закључио претрес. 
 
Председавајући је на основу Извештаја Верификационог одбора ставио на гласање 

Предлог одлуке о потврђивању мандата одборника Скупштине Града Новог Сада. 
 

Председавајући је објавио почетак гласања. 
 

Након закључења гласања, преседавајући  је констатовао да је 75 одборника гласало 
„за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно да је Скупштина 
једногласно донела 

 

ОДЛУКУ 
О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКА СКУПШТИНЕ  

ГРАДА НОВОГ САДА 
(Одлука се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
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Преседавајући је честитао одборницама и одборницима на избору за одборнице и 
одборнике Скупштине Града Новог Сада и пожелео да успешно извршавају послове из 
надлежности Скупштине Града као највишег органа Града Новог Сада. 

 
Преседавајући је подсетио одборнице и одборнике да, у складу са чланом 42. 

Пословника Скупштине Града, имају право да образују одборничке групе, те их је замолио 
да у току седнице сагласно наведеној одредби Пословника образују одборничкe групe и да 
након избора писано обавесте председника Скупштине о образовању одборничке групе са 
потписима чланова и навођењу лица које је одређено за председника и заменика 
председника одборничке групе. 

 
Председавајући је указао одборницама и одборницима да је одборничка група, 

сагласно члану 46. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада, овлашћени предлагач 
Предлога листе кандидата за председника, заменика председника и чланова Комисије за 
кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања, због чега их је замолио да, 
након образовања одборничке групе, своје предлоге за 6. тачку дневног реда доставе 
председнику Скупштине. 

 
Преседавајући је замолио најмање једну трећину одборника да председавајућем 

доставе писани Предлог за избор председника и Предлог за избор заменика председника 
Скупштине Града Новог Сада. 

 
Преседавајући је у 10.45 часова одредио паузу у раду Скупштине у трајању од 15 

минута, како би се сачинили наведени предлози и доставили одборницама и одборницима 
путем програма за електронско вођење седнице. 

 
Након паузе, Скупштина Града је наставила са радом у 11.05 часова. 
 
Преседвајући  је  замолио одборнице и одборнике да пријаве присуство на седници 

уносом лозинке, како би се утврдио број присутних одборница и одборника на седници. 
 
Преседвајући  је констатовао да наставку седнице Скупштине Града присуствује 75 

одборника, односно довољан број за пуноважан рад и одлучивање. 
 

Ад.број: 020-106/2024-I 
2. тачка дневног реда 

 
ИЗБОР ПРЕДСЕДНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
У складу са чланом 38. став 3. Закона о локалној самоуправи, председник 

Скупштине Града бира се из реда одборника на предлог најмање једне трећине одборника. 
Избор председника врши се тајним гласањем, а изабран је кандидат који је добио већину 
гласова од укупног броја одборника. 



8 
 

Чланом 14. Пословника Скупштине Града прописано је да гласањем за избор 
председника Скупштине руководи председавајући, а помажу му два најмлађа одборника и 
секретар Скупштине из претходног сазива. 

 
Председавајући је обавестио одборнице и одборнике да је поднет један предлог за 

избор председника Скупштине Града који им је доступан у електронском облику у 
програму за електронско вођење седнице за ову тачку дневног реда. 

 
 За председника Скупштине Града Новог Сада предложена је Дина Вучинић са 

Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – НОВИ САД СУТРА (Ивица Дачић – 
Социјалистичка партија Србије – СПС; Расим Љајић – Социјалдемократска партија Србије 
– СДП Србије; Милан Кркобабић – Партија уједињених пензионера, пољопривредника и 
пролетера Србије – Солидарност и правда – ПУПС – Солидарност и правда; Милан 
Стаматовић – Здрава Србија – ЗС;  др Војислав Шешељ – Српска радикална странка – СРС; 
Александар Вулин – Покрет социјалиста – ПС; Милица Ђурђевић Стаменковски – Српска 
странка Заветници – Заветници; Милош Вучевић – Српска напредна странка – СНС). 

 
Преседавајући је упитао да ли представник предлагача жели да изнесе допунско 

образложење предлога. 
 

Весна Туркулов, представница предлагача: „За нама је 12 успешних година, урађен 
је велики посао, успели смо да препородимо Нови Сад, запослили смо 45.000 људи и 
отворили 13 нових фабрика. Просечна плата повећана је са 47.000,00 на 115.000,00 динара. 
Буџет Града увећан је са 17.000.000.000,00 на 43.000.000.000,00 динара. Пред нама је у 
наредне четири године још важнији задатак, морамо да наставимо да развијамо наш Нови 
Сад, морамо да наставимо да спроводимо политику коју је дефинисао Милош Вучевић 
током своја три мандата на месту Градоначелника Новог Сада. Морамо да наставимо да се 
боримо за грађане, да реализујемо пројекте који ће Новосађанима помоћи да живе још 
боље, да просечна плата са 115.000,00 динара у 2027. години достигне 1.500,00 Еура. Да 
бисмо то остварили неопходно је да конституишемо Скупштину Града Новог Сада, да 
изаберемо председника, заменика председника и секретара Скупштине. Наша коалиција за 
председницу Скупштине Града предлаже госпођу Дину Вучинић. Сваког човека за 
функције препоручује рад, одговорност, марљивост, преданост, препоручују га његови 
људски и професионални квалитети и његови резултати. Дина Вучинић је од 2012. године 
обављала више важних и одговорних функција, те детаље имате у њеној биографији. 
Бирана је четири пута за одборницу, била је заменик шефа и шеф одборничке групе. Од 
2012. до 2024. године стекла је велико искуство у раду Скупштине кроз радна тела, 
комисије и савете којима је председавала. Од 2020. до 2024. године обављала је дужност 
чланице Градског већа за образовање. У том периоду изграђено је, дограђено и 
реконструисано девет вртића на територији Града Новог Сада, изграђен је нов вртић у 
Ораховој улици, саниран и реконструисан вртић Плави зец  у улици Светозара Милетића 
као и објекат у Лазе Костића. Изграђен је и опремљен нов вртић на Адицама, дограђен 
вртић у Ковиљу, реконструисан вртић на Клисанском путу, изграђен и опремљен вртић на 
Сајлову, изграђен и опремљен вртић у улици Милана Тепића у Ветернику, изграђен и 
опремљен вртић у улици Мише Димитријевића. Доградњом су проширени капацитети 
четири основне и три средње школе, дограђене су основне школе „Иван Гундулић“ и „Прва 
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војвођанска бригада“. У Основној школи „Васа Стајић“ дограђена је нова фискултурна 
сала, на Југовићеву је, изграђена је нова школа, почела је изградња новог објекта школе 
„Милош Црњански“ . Извршени су радови на завршетку изградње и опремање Музичко-
балетске школе „Исидор Бајић“, надограђена и потпуно реконструисана Гимназија 
„Исидора  Секулић“, дограђен је објекат Медицинске школе „7. април“, а у току је изградња 
фискултурне сале Гимназије „Лаза Костић“. Поред тога, након прошлогодишњих олуја 
извршена је хитна санација 19 школа у Граду и приградским насељима у рекордном року, 
те су ученици после невремена које смо имали у јулу могли несметано да крену у школу 1. 
септембра. Инвестиције у објекте представљају само део улагања у развој образовања. Још 
важнији аспект представља подршка ученицима. Буџет за образовање достигао је 
8.200.000.000,00 динара што је за два и по пута више него 2012. године. У нашем граду 
вртићи су бесплатни а субвенционишемо и боравак деце у приватним вртићима. Сва ова 
улагања о којима сам говорила усмерена су на унапређење услова образовања и 
недвосмислено указују на јасну интенцију да образовање има највиши ниво вредновања. 
Град Нови Сад ће кроз реконструкцију и опремање вртића и школа наставити да инвестира 
у боље услове боравка деца и њихово образовање. У последњих 12 година Нови Сад је 
унапређење образовања поставио као један од својих главних циљева. То се огледа не само 
у инвестирању и реконструисању постојећих и изградњи нових школа, већ и кроз 
инвестирање у најсавременију наставну опрему. Зашто је то важно? Милош Вучевић, 
Милан Ђурић и Дина Вучинић као чланица Градског већа за образовање били су свесни 
чињенице да новосадски ученици морају бити оспособљени за овладавање савременим 
комуникационим и образовним технологијама, да бржи преноси нових знања и нових 
вештина новосадској деци стварају прилике за успешнији живот. Даме и господо, уверена 
сам да ће Дина Вучинић, као председница Скупштине Града допринети даљем развоју 
политичке културе и политичке дебате и да ће заједно са Градоначелником и Градским 
већем допринети даљем развоју Новог Сада и да ћемо сви заједно допринети да Нови Сад 
настави свој пут развијене европске метрополе. Ја лично, као и цела наша одборничка група 
гласаћемо за избор госпође Дине Вучинић за председницу Скупштине Града Новог Сада.“ 
 

Преседавајући  је упитао прдложену кандидаткињу да ли жели да представи и изнесе 
свој програм рада. 

 
С обзиром на то да предложена кандидаткиња није желела да се представи и изнесе 

свој програм рада, председавајући је отворио претрес.  
 
У претресу су учествовали: Милан Алановић, Владимир Врсајков, Стеван Бабић, 

Биљана Пантић Пиља, Борислав Новаковић, Миран Погачар, Жарко Мићин, Ђурађ Јакшић, 
Сања Драшко, Дејан Куља, Игор Црнобарац, Кристина Караић, Маја Мрнуштик, Душанка 
Ђокић и Стеван Латиновић. 
 
 Милан Алановић: „Лично не бих у овом тренутку ништа рекао о кандидату за кога 
је изнет предлог, али сматрам да би у циљу јачања демократских капацитета овог друштва 
који је очигледно споран, било неопходно да заменик председника Скупштине или сâм 
председник Скупштине буде из редова опозиције, тим пре позивам колеге из опозиције да 
изнесу предлог, јер свакако мислим да постоји и боље персонално решење, при томе не 
желим ни на који начин да омаловажим уважену колегиницу Вучинић, али у конкретном 
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случају неспоран демократски капацитет који је на врло ниском нивоу у нашем друштву 
захтевао би да председник Скупштине у овом сазиву буде из редова опозиције.“ 
 
 Владимир Врсајков: „Одборничка група Удружени за слободан Нови Сад, а и друге 
одборничке групе опозиције су пре значи 10-так минута сазнале ко је кандидат, односно 
кандидаткиња за председника Скупштине Града Новог Сада. Изгледа да сте желели да нас 
изненадите, вероватно и да нас одушевите да је све тако као што је колегиница Туркулов 
објаснила у предлогу, могли сте тај предлог изнети и раније да се са тим предлогом лепо 
упознамо и да имамо једну дужу и садржајнију расправу. Морам рећи да сам заиста 
одушевљен овакo један предлог просто и треба крити до последњег момента. Биће ово 
изгледа једна дивна Скупштина, имаћемо пуно дивних расправа, верујем да је колегиница 
Вучинић, пошто је онако мало дуже студирала, што је исто ОК, таман док сам ја завршио 
Медицински факултет и отишао у војску и вратио се на специјализацију, верујем да је добро 
савладала све аспекте права и правосуђа, тако да то ме радује и онда баш због тога и верујем 
да ће водити ову скупштину боље него можда претходна, видећемо. Једну ствар би само 
додао на рачун предлога колегинице Туркулов, односно оно што је она рекла, да је све то 
тако супер као што сте ви рекли, па зашто нисте у претходном мандату обезбедили 
бесплатне уџбенике за све ученике основних школа у Новом Саду? Макар за основне 
школе. Зашто да не? А и за вртиће, зашто нисте изједначили субвенције за приватне и 
државне вртиће, макар ко ваш колега Шапић, и то нисте урадили, па можда ћете сада 
урадити, ајд видећемо.“ 

 
Стеван Бабић: „Моје име је Стеван Бабић и у овом сазиву ћу обављати позицију 

председника Одборничке групе КРЕНИ - ПРОМЕНИ НОВИ САД. Нашу одборничку групу 
ће чинити осам одборника колико смо добили на основу резултата. За нас је све ово први 
мандат и једно ново искуство, али ћемо се трудити да дамо свој максимум у скупштинском 
раду. Ми ћемо бити опозиција у овом сазиву, гласаћемо против одлука, свих лоших одлука 
власти, али ћемо нудити и конкретна решења. Везано за изборе председника Скупштине 
гласаћемо против избора и за секретара и заменика председника Скупштине, гласаћемо 
против свих кадровских решења Српске напредне странке просто ми не можемо да гласамо 
за било кога ко долази са листе Александра Вучића, листе која је узурпирала институције, 
која краде изборе и која је нанела много штете Новом Саду...“  
 
 Преседавајући је прекинуо одборника Стевана Бабића у излагању и замолио га да 
се држи теме дневног реда.  
 
 Стеван Бабић: „Извините ми причамо о томе ко је предложио кандидата и то је за 
нас врло значајно....“ 
 
 Преседавајући је поново прекинуо одборника Стевана Бабића у излагању и указао 
му да је кандидата за председника Скупштине предложила одборничка група. 
 
 Стеван Бабић: „...И ми причамо због чега нећемо гласати за тог кандидата зато што 
га је предложила та одборничка група која краде изборе, која је узурпирала институције и 
која је нанела много штете Новом Саду. Причало се о вртићима и бесплатним уџбеницима, 
желим да кажем да смо ми овде да би се чуо глас грађана који нису могли да се чују у 
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ранијем периоду за које господин Ђурић није имао разумевања, није хтео да их саслуша, 
ми смо овде да би се чуо овај глас Вање храбре мајке која се истрајно бори да се изједначе 
давања за децу у приватним и државним вртићима, ми смо овде да би се омогућили 
бесплатни уџбеници за све основце, ми смо овде и да би се зауставило отимање паркова и 
да би се чуо глас...“ 

 
Председавајући је поново прекинуо одборника Стевана Бабића у излагању и још 

једном га замолио да се држи теме дневног реда.  
 

Стеван Бабић: „...Ево могу да кажем за председника Скупштине да смо најмање што 
је могли да очекујемо јесте да изађе и да нам представи програм, да чујемо на који начин 
планира да ради и обавља позицију председника Скупштине, али ми то нисмо данас добили. 
Ја не знам о чему би ми заправо данас причали. Волео бих да се упознамо, да добијемо 
биографију, да чујемо шта ви планирате у овом сазиву да радите. Јел можете да зауставите 
ово добацивање, јел то пракса нека? Дакле, ми смо данас и овде да оправдамо поверење 
грађана који су нам указали на изборима ми смо као Крени промени освојили најбољи 
опозициони резултат још од 2012. године и активним скупштинским радом ћемо се трудити 
да оправдамо то поверење а све како би обезбедили и омогућили грађанима Новог Сада 
квалитетнији живот. Верујемо да ће наредна будућа власт имати иоле разумевања за 
опозицију и да ће проблеми грађана моћи да се решавају унутар Скупштине, у супротном 
проблеми ће бити решавани на улици. Дакле, надам се да ће бити разумевања од стране 
председнице Скупштине, да ће имати разумевања за одборнике, да ћемо моћи да 
дискутујемо и да користимо наш одборнички мандат у пуном капацитету.“ 
 

Биљана Пантић Пиља се јавила за реч због повреде Пословника: „Председавајући 
повредили сте одредбу члана 96. Пословника где пише да се може причати данас само о 
тачки дневног реда. Дневни ред је врло јасан и децидан, то што се ви нисте припремили то 
је ваш проблем, ви сте одборници, плаћају вас грађани Града Новог Сада, прочитате дневни 
ред и дођете за ову говорницу и дискутујемо о томе. То што сте ви сада урадили и причали 
о нечему што није тачка дневног реда то би сад значило да ја овде изађем и кажем како сте 
ви позвали директно овде на насиље претили сте улицом, значи опет хоћете да нас вијате 
по улицама да нас бацате у реку, у шахтове, да палите и ломите Град Нови Сад, јер буквално 
сте то рекли за овом говорницом уместо да се бавите стварима за које сте изабрани. Још 
једна ствар што сте рекли да су избори покрадени како вас није срамота, управо сте пре 
само десет минута гласали за извештај верификационе комисије где су вам потврђени 
мандати, прихватили сте ваше мандате на легитимним и легалним изборима одржаним 2. 
јуна.  Ако су ти избори покрадени нисте требали да прихватите мандате, али лепо вам је да 
седнете у ове скупштинске клупе, већина вас први пут заснива радни однос и прима паре 
од грађана Републике Србије а сигурна сам да ће госпођа Дина Вучинић одлично 
руководити овом седницом. Наравно ово је тема, молим вас, хоћете да ме тучете господине, 
тема је, ви сте претили директно насиљем за овом говорницом, ја се осећам угрожено од 
стране вас који сте претили овде насиљем и то је срамота и сад што ми добацујете. Јавите 
се, што би рекао ваш колега стиснете нежно, не лупите, стиснете нежно пријавите се за реч 
и изађете и кажете шта имате. О овом не тражим да се изјаснимо, али молим вас да водите 
рачуна како председавате седницом.“ 
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Борислав Новаковић се јавио за реч због повреде Пословника: „Ево још једне 
невоље зато што нисмо имали конститутивни састанак. Наиме повређен је члан 89. који у 
првом ставу каже време излагања одборника у расправи по тачки дневног реда  и за спајање 
расправе је пет минута за одборнике, а десет минута за председнике одборничких група. 
Председавајући, ми смо искористили паузу да вам предамо дакле формиране одборничке 
групе. У овом тренутку ја вам се обраћам као председник Одборничке групе. Ваша је 
дужност, пошто смо вам предали папире о формираним одборничким групама да прочитате 
које су одборничке групе са функцијама. Зашто вам то говорим? Зато што нам ускраћујете, 
свим председницима одборничких група пет минута. Зашто то чините? Дакле, од момента 
када смо предали, ваша дужност је да прочитате и ми конзумирамо своје право као 
председници одборничких група од десет минута не пет минута. То је један мали ситни 
процедурали марифетлук који вам уопште не треба. Ако верујете у личност председнице, 
нећете се успрезати и неће вам бити нелагодно да ли говоримо пет или десет минута. Ја вас 
молим да по доброј парламентарној пракси прочитате ко чини одборничке групе и да од 
тог момента то производи правну последицу да председници одборничких група могу да 
се обрате десет минута, а да одборници говоре пет минута, да нас не ускраћујете за тих пет 
минута на један по мени крајње некоректан и правно неутемељен начин. Не тражим да се 
Скупштина изјасни о овоме, али мислим да је ово што сам рекао смислено и умесно.“ 
 

Миран Погачар: „Ево ја сам се обратио поводом тачке дневног реда. Дакле, данас 
имамо на расправи кандидате који ће представљати ову скупштину овом приликом дакле 
Српска напредна странка и цела листа иза које стоји дакле Српска напредна странка 
суштински нису изнели никакву биографију, никакву информацију о било коме ко ће данас 
бити биран претходних дана. Дакле, јавности није било речено ко ће то представљати 
Новосађане у Скупштини. Самим тим, то је заиста скандалозно и то је нешто што је 
стандардна пракса Српске напредне странке да пре свега скрива своје људе, да се очигледно 
срамоти њихове биографије и њиховог рада. С тим у вези тренутна ситауција да иста та 
Дина Вучинић која ће бити председница Скупштине не жели ништа да каже поводом свог 
избора, дакле она фактички се скрива иза тога и не жели да изнесе ниједну информацију на 
пример колико је студирала, какав је просек имала, зашто би она требала да буде на овој 
функцији, то ништа није било речено, да је не прозивам џабе, ја сам завршио филозофију 
са 9,15 што је сасвим ја мислим респектабилно. Дакле, ниједну информацију јавност није 
имала ко је та жена и шта ће она да ради у овој скупштини и на који ће начин да ради. 
Дакле, таква пракса  Српске напредне странке је нешто што смо гледали и свих ових година 
када су доносили лоше одлуке за Нови Сад, кад су фактички скривали од грађана све оно 
што раде са овим градом. Али, оно што је можда и најбитнија ствар данас није ова 
скупштина коју одржавамо овде која је у току, него је битно оно што ће се дешавати вечерас 
у 19 часова...“ 
 

Председавајући је прекинуо одборника Мирана Погачара у излагању и указао му да 
са говорнице и седнице не може да позива грађане на било какве скупове. 
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Жарко Мићин јавио се за за реч због повреде Пословника: „Рекламирам члан 100. 
повређено је достојанство Скупштине дакле свашта смо могли заиста да чујемо од 
претходних говорника овде, али оно најгоре што смо могли да чујемо  је позивање на 
насиље и то је њихова политика. То смо могли да видимо претходних година, могли смо да 
видимо како су разбијали  Скупштину Града, могли смо да видимо то како су кидисали на 
органе реда на Шодрошу, зашто? Зато што желимо да изградимо мост, е па драги грађани 
видели сте како је то изгледало и зато је тој групацији поклонило поверење само 40.000 
грађана, а нама је поверење поклонило 87.000 грађана Новог Сада. И знате шта, 
припремајући се за ову седницу сазнао да је јуче усвојен урбанистички пројекат за 
доградњу фабрике Континентала у коју ће бити уложено још 150.000.000,00 евра и 
отворено још 1.500 радних места господо. Е зато је нама поклоњено 87.000 гласова грађана 
Новог Сада. Чуо сам нешто о биографији да није изречена биографија Дине Вучинић, па 
знате шта је биографија оно што урадите. Дина Вучинић је отворила 9 вртића у Новом Саду, 
9 вртића имаћемо нову школу Милош Црњански коју сам ја лично похађао. Јел сте видели 
како то изгледа, изгледа  грандиозно, изгледаће грандиозно, то је политика то је господо 
политика Српске напредне странке. Дина је честита, поштена, виспрена и овде позната као 
врло добар говорник и биће сјајан председник Скупштине.“ 

 
Ђурађ Јакшић јавио се за реч због повреде Пословника: „Указујем на члан 96. став 

1. говорник може да говори само о питању које је на дневном реду. Одборник Погачар је 
говорио о свему само није говорио о теми дневног реда. И морали сте да му скренете пажњу 
да води рачуна шта је тема дневног реда из разлога што морамо да се руководимо 
Пословником о раду Скупштине и да овај парламентарни дом заиста буде једно место где 
ћемо ми да искажемо мишљења свих оних који су нас бирали и да искажемо своје програме 
на један крајње достојанстен, господски, принципијелан начин. Значи говорило се о 
некаквом протесту што нема везе са данашњом темом дневног реда. Друга ствар више 
одборника који ће очито у наредне четири године бити опозиција у Скупштини Града 
Новог Сада импутира ситуацију да нису на време упознати са тим ко ће бити кандидат за 
председника Скупштине Града Новог Сада. Па како може да се изнесе предлог у јавност 
док нису верификовани мандати, док није прошла ова прва тачка дневног реда. То је 
немогућа мисија. Значи на основу извештаја Градске изборне комисије гласали смо сви за 
ову прву тачку дневног реда признајући изборе, резултате избора од 2. јуна тек након тога 
једна трећина одборника у Скупштини Града Новог Сада може да изнесе предлог ко је то 
кандидат за председника Скупштине, заменика председника Скупштине и тако даље и тако 
даље. Предлог који је дошао од колеге да не би било лоше да опозиција да председника 
Скупштине или заменика председника Скупштине можда негде има смисла, али заиста 
неубичајено потпуно из разлога што онај ко је добио већину гласова на изборима је тај који 
има право и да предложи оне који ће руководити највишим скупштинским домом. Друга 
ствар кажете није изнела програм кандидат за председника Скупштине, па програм и све 
остало чиме председник Скупштине мора да се руководи садржан је у Пословнику о раду 
Скупштине. Не разумем. Нисмо у кафани, нисмо у печењари нити смо на протесту да 
добацујете. Ја добацивао вама нисам, а знам то да радим него врло пристојно и врло 
прецизно говорим и указујем на мањкавости у излагањима вашим.“  
 

Председавајући је прекинуо одборника Ђурађа Јакшића у излагању и указао му да 
је истекло време предвиђено за његово излагање.  
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Ђурађ Јакшић: „Ево завршавам, дакле повреда Пословника је била у том правцу да 

морате водити рачуна да се искључиво говори о темама које су на дневном реду, да не 
дозвољавамо овде да се прича у неку ширину која нема благе везе са дневним редом.“ 
 

Борислав Новаковић: „Председавајући, ја сам вам скренуо пажњу на правну 
околност да смо поднели папире и да од момента када поднесемо папире тече и наше 
формално-правно право да говоримо десет минута као председници одборничких група. Ја 
вас питам да ли то од овог тренутка могу очекивати од вас или сматрате да сви говоримо 
по пет минута.“ 
 

Председавајући је указао одборнику Бориславу Новаковићу да, уколико је он 
одређен за председника одборничке групе, има право на излагање у трајању од 10 минута.  
 

Борислав Новаковић: „Да, ја сам председник одборничке групе Народни Покрет 
Србије - Еколошки Устанак. Шта је прешироко, шта преуско, драге колегинице и колеге 
зависи од контекста, дакле можда би било преуско да причамо само о личности и 
политичкој каријери, личним, политичким и свим другим особинама кандидата. Ја мислим 
да је то преуско, ми морамо причати о политичком контексту. Дакле, један кандидат је 
адекватан или мање адекватан примереном на томе шта сагледавамо као изазове пред којим 
се налази овај град, искушења пред којим се налази овај град и та искушења и те изазове 
упоређујемо са оним што каже биографија, библиографија, радно искуство и оно што је до 
тада кандидаткиња за председника остварила као неку врсту професионалних референци. 
И због тога бих вам скренуо пажњу на следеће прво, оно што је важна одлика Новог Сада, 
Нови Сад је у овом тренутку најотворенији град и Нови Сад је у овом тренутку град који је 
најпожељнији за живот. То треба да нам буде на понос и власти и опозицији. Не постоји ни 
један град у држави, укључујући и главни град Београд који има ту врсту шарма, који има 
ту врсту магнетизма да људе привлачи из целе државе па и целог региона. Људи који имају 
иметак и опредељују се где ће због своје породице и свог професионалног ангажмана 
наставити живот, најчешће се опредељују за Нови Сад, потом за Београд и остале центре. 
То некоренспондира одмах да се разумемо нужно са влашћу и тиме ко је на власти, али од 
тога ко је на власти тај утисак може да се појача и она врста магнетизма коју Нови Сад 
производи може да буде снажнија. Проблем је следећи, Нови Сад се у грађевинском смислу 
када је у питању станоградња шири много брже него што то прати елементарна комунална  
инфраструктура. Дакле, ничу зграде, али путеви, стазе, ...“ 
 

Председавајући је прекинуо одборника Борислава Новаковића у излагању и  указао 
му да је тема дневног реда избор председника Скупштине. 
 

Борислав Новаковић: „Управо говорим о томе и доводим у корелацију да ли она 
врста проблема које Нови Сад има коренспондира са капацитетима професионалним 
госпође Дине Вучинић. И рекао сам да ћу говорити контекстуално. Па не очекујете ваљда 
од мене да 10 минута причам о Дини Вучинић. Па дакле причам о томе да ли је она 
адекватан или мање адекватан предлог примерено проблемима које треба да решавамо и 
она и Градоначелник Новог Сада. Ја сам у теми нема потребе да ме прекидате. Дакле то је 
један велики изазов и питање је да ли госпођа Дина Вучинић у потпуности одговара тој 
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врсти изазова. То је нешто што подразумева напор, не само власти, него целокупне 
политичке заједнице да Нови Сад и даље буде град који прима људе, град у који се долази 
а не град из ког се одлази, а да при том задржимо одређен квалитет живота и да зграде и 
улице не ничу оном брзином коју елементарна инфраструктура која опредељује квалитет 
живота у једном граду не може да испрати. Нисам сигуран да у личности Дине Вучинић 
добијамо особу која може битно да допринесе. Да ли може у извесној мери да допринесе? 
Свакако, као и свако од нас, али ја сада говорим о граду који се убрзано развија и граду који 
тражи ванредан напор да би ускладио те две ствари, дакле грађевинску експанзију и 
квалитет живота или оно што се зове комунално опремање...“  
 

Председавајући је поново прекинуо одборника Борислава Новаковића у излагању и 
замолио га да се држи теме дневног реда, избор председника Скупштине. 
 

Борислав Новаковић: „...Да ли још у сали било ко сем председавајућег сматра да сам 
ван теме? Па ово стварно нема смисла. Ово стварно нема смисла, прекидате ме, говорим 
контекстуално, говорим да ли личност Дине Вучинић одговара ономе што су проблеми 
Новог Сада. Друга ствар и изазов пред ком ће се наћи и Дина Вучинић и будући 
градоначелник Новог Сада је начин на који ће овај град изаћи на обалу Дунава, 
најкреативнији посао...“ 
 

Председавајући је поново прекинуо одборника Борислава Новаковића у излагању и 
замолио га још једном да се држи теме дневног реда. 
 

Борислав Новаковић: „...Ја сам заиста запрепаштен. Ово је некоректно, апсолутно 
сам у теми постоји политички контекст и ја га се држим, али ако већ желите да причамо 
искључиво о личности, ево причаћемо о личности Дине Вучинић. Али то није тема. То јесте 
тема, али није доминантна тема. Дакле, председавајући, не разумемо се, не желим даље да 
полемишем са вама, али ово доживљавам као некоректне упадице. Врло добро знам шта 
причам, а знате и ви. Када је у питању место председника Скупштине, и начин на који се 
руководи седницом Скупштине, плашим се да ту сада већ имамо озбиљан проблем, много 
озбиљнији од онога што сам до овога тренутка говорио. Прво, место председника 
Скупштине подразумева одређен ниво одмерености, смерности, разборитости, 
разложности, зато што ћемо кроз скупштинску расправу често долазити у полемичку дакле 
ситуацију, а можда и неку врсту политичког конфликта. Председник Скупштине у овом 
случају потенцијално госпођа Дина Вучинић мора бити особа која интегрише, мора бити 
особа која има ауторитет који је изградила тако што ће бити непристрасна и са тачном 
дистанцом и истоветно се обраћати и односити и према одборницима власти и према 
одборницима опозиције да би на тај начин отеловљивала оно што је јединство Скупштине 
да би на тај начин бранила интегритет сваког одборника понаособ, али интегритет ове 
скупштине. Из претходних политичких наступа госпође Вучинић ја ту врсту разложности, 
разборитости, смерности, умерености и одмерености нисам приметио напротив видео сам 
много субјективности и страначке острашћености. Дозволите да вам то илуструјем. 
Говорећи о Савезу  за Србију користила је ове изразе: пропалице, бандо, наказе, лопови из 
Савеза за Србију. Да ли су ово изрази који треба да се користе у јавном дискурсу и да ли су 
ово изрази који приличе и препоручују будућу председницу Скупштине госпођу Дину 
Вучинић да председава овим домом. Да ли особа која показује несумњиву страначку 
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пристрасност што је нормално у одређеним деловима и када се води одређен политички 
процес који подразумева страначку политику, али да ли особа која користи ове изразе за 
политичке опоненте понављам пропалице, бандо, наказе, лопови, да ли демонстрира ону 
врсту особина коју треба да има будући председник Скупштине Новог Сада? Ја мислим да 
не демонстрира, ја мислим да је врло важно да на овом месту имамо некога ко својом 
биографијом, својом библиографијом, својим радним ангажманом гарантује објективност, 
непристрасност и који може са истом дистанцом вредносном да се опходи и према власти 
и опозицији а ако је према неком можда мало наклонији, то не треба да буде странка из које 
је дошла, него треба да демонстрира политичку културу да је нешто наклоњенија оним 
опцијама и оној странци којој не припада. То је политичка култура коју треба овде да 
демонстрирамо ако хоћемо да имамо уљуђену и цивилизовану расправу, а ја бих то желео. 
Желео бих да ово место буде место којим ће Новосађани бити поносни и да се понашамо 
новосадски, а понашати се новосадски значи бити уљудан и пристојан, без добацивања, без 
дисквалификације и увреда које сам видео у наступима госпође Вучинић. Ја део тога могу 
да припишем и сам нисам оперисан од тога и сам повремено упадам у ватру и изговарам 
неке реченице и неке изразе које би касније када размислим можда повукао, али сада 
говорим о томе да ли госпођа Вучинић која се све време представљала дакле у једној 
изразито страначкој функцији пристрасно и острашћено може да пређе тај рубикон и да 
постане особа која ће нас ујединити и водити рачуна о интегритету свих. У једном тренутку 
спомиње извесног Бору Новаковића, пошто су Новаковићи бројна породица верујте ми да 
није ставила стари преварант не бих знао на кога је мислила када је ставила стари преварант 
отклонила је сваку сумњу бар када сам ја у питању...“ 
 

Председавајући је прекинуо одборника Борислава Новаковића у излагању и указао 
му да је истекло време предвиђено за његово излагање. 

 
Борислав Новаковић: „...Предлажем вам рутински преглед код офтамолога сигуран 

сам да ћете променити оптику и визуру гледања. То ће бити корисно за вас. Дакле, 
одборничка група Народни Покрет Србије – Еколошки Устанак неће гласати с обзиром на 
аргументе и разлоге због којих сам изнео у овом говору, а вама председавајући захваљујем 
на коректности јер сте ми као председнику одборничке групе омогућили да говорим десет 
минута.“ 
 

Сања Драшко: „Сада сасвим случајно наравно излазим за говорницом након колеге 
који је коначно сам признао да повремено иако је и сам био председник Скупштине и 
обавезан на одређену дозу достојанства у свом понашању као грађанин Града Новог Сада 
где волимо да се дичимо да смо ми Новосађани заправо врло поносни на то што јесмо 
Новосађани, али како сте сами признали да понекад упадате у ватру иако се кад-кад можда 
десило и колегиници Вучинић, ја сам заиста сваки пут можда чак и била оштрија или 
желела да то буде оштрије и израженије, за све оно претходно који су се за реч јављали и 
рекли да немају доступну биографију ја верујем, ајте прва нам је седница па ћемо схватити 
да је биографија пред вама у вашим јединицама персоналним испред вас на петој је страни, 
али свакако уколико и то не можете јер нисте довољно припремљени заиста приступачан и 
једноставан систем којим се води ова седница. Имате га на сајту Скупштине Града пошто 
је госпођа била чланица Већа за образовање врло опсежну биографију где можете доста 
ствари да сазнате, видите или прокоментаришете. Дина Вучинић је део тима који је за наше 
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малишане, у нашем граду, обезбедио у њеном мандату као већник за образовање, обезбедио  
бесплатно похађање државних вртића, олакшање кућног буџета Новосађанима и 
субвенције за одлазак у приватне вртиће. Била је део тима и наравно да и даље јесте а срцем 
и душом и опредељењем људскошћу заправо јесте који повећава број видовданских 
награда за наше успешне ђаке који обезбеђује бесплатне уџбенике за ђаке прваке. Део је 
тима који гради вртиће, који гради школе, који проширује постојеће капацитете који све 
ради и урадио је много више од свих претходника од када год да меримо време у Новом 
Саду за наш град и за нашу децу. Слажем се исто тако са вама господине Бориславе да је 
Нови Сад пошто сте управо то изговорили и хвала вама на томе да је Нови Сад 
најпожељнији за живот. Таквим га је заправо учинила Српска напредна странка, таквим га 
је учинио Милош Вучевић јер је три пута за редом биран за градоначелника нашег града. 
Дина Вучинић је наследник политике Милоша Вучевића. Ми који ћемо је данас подржати 
у овом скупштинском дому, ми смо већина, ми ћемо данас са поносом изгласати Дину 
Вучинић јер јесте несумњиво најбољи предлог јер је већ 10 година члан Извршног одбора 
Српске напредне странке и то је посебно препоручује, да Српска напредна странка и 
коалициони партнери станемо испред особе која је 10 година члан Извршног одбора наше 
странке. Сви ви који сте секирама, тестерама улазили рецимо у зграду РТС-а и тада насиље 
спроводили на улицама Града Новог Сада уколико и данас спочитате то што је речима 
евентуално неког увредила верујте да су мени и већини овог скупштинског дома и њене 
речи тада драже него оно што сте ви радили. Насиље не спроводимо, насиљем се не 
служимо то је ваш манир, то су ваше за овом говорницом а ми ћемо вас у сваком случају и 
сада и у сваком наредном победити.“ 
 
 Дејан Куља: „Пре него што би почео, апеловао бих на Градоначелника и чланове 
Градског већа да ургентно размотре могућност обезбеђивања бесплатних уџбеника и 
школског прибора.“ 
 

Преседавајући је прекинуо одборника Дејана Куљу у излагању и замолио га да се 
држи теме дневног реда.  
 
 Дејан Куља: „Мислим да је ово изузетно корисно, завршавам за секунд, ближи нам 
се септембар, а оптерећеност породичног буџета је већа него икада тако да су бесплатни 
уџбеници изузетно потребни и мислим да је то у интересу свих грађана Новог Сада. Без 
обзира на оне који су гласали за власт или опозицију. Такође, ево враћам се на тему, 
честитао би свим онима који су као резултат догађаја одржаног 2. јуна постали одборници, 
зашто кажем догађаја, зато што да би то назвали изборима...“ 
  
 Преседавајући је поново прекинуо одборника Дејана Куљу у излагању и указао му 
да треба да говори о теми дневног реда, о избору председника Скупштине, а не о изборима 
одржаним 2. јуна.   
 
 Дејан Куља: „...Председник Скупштине је одборница која је на то место дошла 
посредством избора. Вратићу су на тему. Да би били избори они морају бити поштени, 
морају бити фер, морају бити демократски и транспарентни, а све то нису били. Овде смо 
од представника власти чули најаве насиља, како неко...“ 
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 Преседавајући је поново прекинуо одборника Дејана Куљу у излагању и  указао му 
да ће морати да прекине његово излагање јер се оно не односи на тему дневног реда, 
односно на избор председника Скупштине.  

 
 Дејан Куља: „Претходни одборници су говорили како неко најављује насиље, па ја 
могу да вам говорим о реалним догађајима насиља. Наравно да ово има везе са избором 
председника Скупштине. Ако желите да говорите изађите слободно за говорницу нема 
потребе да ме прекидате стално. Хоћете ли ми дозволити да завршим? 6. априла у Каћу 
говорим о реалним догађајима насиља...“ 
 
 Преседавајући је прекинуо одборника Дејана Куљу у излагању и изрекао му меру 
одузимање речи. 
 
 Игор Црнобарац јавио се за реч због повреде Пословника: „Јављам се по основу 
члана 100. Пословника и желим да укажем на повреду достојанства овог представничког 
дома, односно Скупштине Града Новог Сада. Ми смо овде данас, као што смо могли да 
претпоставимо већ на првој седници новог сазива могли да видимо две дијаментрално 
различите политике, два потпуно супротстављена приступа и односа према нашем граду, 
према држави и према политици уопште. С једне стране имате политику Српске напредне 
странке и њених партнера која се одговорним, посвећеним и вредним радом годинама 
уназад бори за лепши и јачи и бољи Нови Сад, која својим трудом покушава успешно све 
ове године, а сигуран сам да ће и наредни мандат бити још успешнији да обезбеди нашим 
грађанима бољи квалитет живота. Са друге стране имате једну деструктивну политику која 
је спремна да злоупотреби сваку ситуацију, сваку тему ма колико она била осетљива у 
друштву како би приграбила неке јефтине политичке поене, сведоци смо томе годинама 
уназад, па смо тако ево и на овој првој седници имали прилику што је мени занимљиво 
чујемо сваког одборника да каже по нешто о себи да искористи ову прилику за неку личну  
самопромоцију, а не да дискутује на задату тему. При том, апсолутно не поштујући овај 
представнички дом не поштујући достојанство својих колега одборника пре свега, а самим 
тим и ове институције, и ту може да се види ваш однос и према овом граду и према држави 
и према самом односу према институцијама. Ја желим да се захвалим Бори Новаковићу што 
је био коректан па је рекао да је Нови Сад добро место за живот, град у који се радо долази, 
у којем се добро живи, то је заслуга Српске напредне странке, последња три мандата 
сигуран.“  
 
 Преседавајући је прекинуо одборника Игора Црнобарца у излагању и указао му да  
је истекло време предвиђено за његово излагање.  
 
 Игор Црнобарац: „И за крај желим да кажем да Одборничка група  Александар 
Вучић – Нови Сад сутра пружа пуну и неподељену подршку кандидатима за председницу, 
односно потпредседницу ове скупштине и желим јој сву срећу уколико је будемо данас 
изабрали.“ 
 
 Стеван Бабић јавио се за реч због повреде Пословника: „Председавајући, ја вас 
молим да успоставите критеријуме, дакле нас терате да причамо о личним 
карактеристикама госпође Дине Вучинић, а када, повреда Пословника да...“  
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 Преседавајући Скупштине је прекинуо одборника Стевана Бабића у излагању и 
замолио га да укаже на члан Пословника који је повређен. 
 
 Стеван Бабић: „Позивам се на члан 62.  Пословника, хоћете ми дозволити? Дакле ја 
вас молим да успоставите критеријуме, нас терате да причамо о личним карактеристикама 
госпође Дине Вучинић, а када представници Српске напредне странке причају о својој 
политици,  нас прекидате када причамо о њиховој политици.“ 
 
 Преседавајући је поново прекинуо одборника Стевана Бабића у излагању и указао 
му да су одборници који су учествовали у претресу одговарали на коментаре претходних 
говорника. 
 
 Стеван Бабић: „Позивам се на члан који предвиђа да одборник може само да говори 
о дневном реду.“ 
 
 Борислав Новаковић јавио се за реч због реплике: „Члан 101. у елементу дакле у ком 
постоји погрешно тумачење излагања отвара могућност за реплику и ја реплицирам по том 
основу дакле ја мислим да је врло важно да се усвоји следеће правило. Од Светозара 
Милетића до Милана Ђурића сваки градоначелник и свака градска управа је дала свој 
допринос. У предизборним кампањама је право свакога да свој допринос приказује већим 
и значајнијим него што су то учинили претходници и да можда мало претерује, али у овом 
дому смо дужни да покажемо одређени ниво поштовања. Ја сам имао прилике да сарађујем 
и са Ђуром Бајићем и са Милорадом Мирчићем и са Михајлом Свиларом и Врбашким и 
настављамо даље низ Маја Гојковић, Павличић, сада Милан Ђурић, не толико интензивно, 
али да будемо у некој врсти комуникације, постоји могућност да негирамо оно што су 
радили све претходници, а постоји могућност да поштујемо оно што су радили 
претходници. Уколико ви ситуирате само у временски период од 2012. када је Милош 
Вучевић постао председник до данашњег дана интензиван и добар развој Новог Сада 
мислим да сте се огрешили према целој историји Новог Сада и свим вредним ћеркама и 
синовима овог Града који су дали свој допринос у развоју овог Града. Немојте то чинити, 
то се ради у преизборној кампањи али овде се то не ради. Нови Сад, као универзитетски 
центар као подунавски град, као град који се развија на обронцима Фрушке горе од момента 
када је добио статус слободног краљевског града увек је имао тај магнетизам. Неко је то 
само појачавао па давао томе и урбани шарм и додатно чинио Нови Сад бољим и лепшим 
местом за живот и ви сте то у једном елементу сигурно урадили, ја вам то не оспоравам, 
али зашто ви оспоравате свим претходним да су то чинили. Свако је дао свој допринос 
примерено својој култури, примерено својој биографији и радној енергији.“ 
 
 Председавајући је указао одборнику Мирану Погачару да не може да се јави за реч 
због реплике, јер га нико од претходних говорника није помињао. 
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 Кристина Караић јавила се за реч због повреде Пословника: „Јављам се поводом 
повреде члана 92. Наиме, на основу Пословника Скупштине Града Новог Сада који је 
усвојен 2. јуна 2020. године а у циљу једног духа демократије и парламентаризма, повреда 
Пословника се односи на факат да нико не сме да приђе председавајућем столу уколико 
председавајући га не позове сам да приступи говорници.“ 
 
 Преседавајући је указао одборнику Милану Алановићу да не може да добије реч по 
други пут, јер је искористио своје право на излагање. 
 
 Маја Мрнуштик: „Пошто расправљамо у овој тачки о личности ваше кандидаткиње, 
односно вашем предлогу за председницу Скупштине Града Новог Сада, желела бих само 
још једном да подсетим све колеге да ће гласање по овој тачки дневног реда бити тајно, 
такође да апелујем на вашу свест и на савест да вам још једном споменем да заиста можете 
гласати онако како желите а не по страначком наређењу. Што се тиче госпође Вучинић, као 
што су и моји претходници већ споменули нисмо довољно ни времена ни прилике да се 
упознамо што би био ред, јел тако, на конститутивним састанцима и у неким међу 
парламентарном евентуалном разговору, једино што сам могла да закључим о личности 
Дине Вучинић, односно особе коју је владајућа коалиција предложила за овакву једну 
важну функцију и од момента када сам ушла у ову салу грб у који гледам а који је мени 
овде најважнији, јер ја сам одборница Скупштине Града Новог Сада, представљам наше 
суграђане, то је овај грб Града Новог Сада. Нови Сад заслужује боље од особе која је лично 
цитирам изјавила следеће: лингвисти и филозофи тврде да говору претходи стварни процес 
мишљења, опозиција је успела да их демантује, у њиховом случају процес мишљења не 
постоји. Да ли су то речи особе која се може сматрати достојном за овакву једну озбиљну 
функцију у граду који представља главни град Војводине, други град по величини у држави 
Србији? Госпођа Вучинић у односу све што је изјављивала у јавности је мислила да вређа 
нас представнике опозиције, у ствари је увредила све грађанке и грађане Новог Сада све 
бираче, њихове породице и остале који су гласали за нас, не да није увредила нас, дала нам 
је комплимент. Самим тим апсолутно сумњам да ћемо моћи очекивати било какав макар 
фер и коректан третман од госпође Вучинић ако буде била изабрана за председницу ове 
скупштине, као што је господин Новаковић рекао циљ главна ствар председнице или 
председника Скупштине јесте да председава овом скупштином и да се стара да се 
Скупштина одвија, односно ток Скупштине на фер и коректан начин. Апослутно сам 
убеђена да то у овом случају неће бити случај, уколико госпођа Вучинић буде изабрана, јер 
током кампање, односно у њеним јавним наступима смо могли да видимо да своје 
суграђанке и суграђане гласаче опозиције назива франкенштајнима, сатараш коалицијом 
тако да то више говори о њој него о нама. А резултат свега је то да сте у односу на 
претходни сазив када сте имали двотрећинску већину сада једва имате малко више изнад 
просте већине. Још једном подсећам све одборнице и одборнике владајуће или ајде тако да 
кажем највеће коалиције да гласате против овог предлога, тајно је гласање, нико вам неће 
замерити слободно једном како да вам кажем урадите по својој свести и савести, бар мало 
пробајте да спасите душу с обзиром на све остало како сте руководили и водили овај град 
у претходна три мандата, ово ће бити четврти, немате секунд један права да критикујете 
било кога пре тога. Ово ће вам бити четврти, тако да ми ћемо апсолутно гласати против 
овог предлога, могли сте некога и бољег предложити, тако да госпођа Вучинић на моју 
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жалост, драго ми је што је у питању жена, али није достојна да обавља функцију 
председнице Скупштине Града као што је Нови Сад.“ 
 
 Биљана Пантић Пиља јавила се за реч због повреде Пословника: „Повреда 
Пословника члан 101. ако се одборник у свом излагању на седници увредљиво изрази о 
одборнику. Претходна говорница се увредљиво изразила о мојој колегиници Дини Вучинић 
али то би са једне стране имало смисла да иста та колегиница до 2023. године није са том 
Дином Вучинић била у градској власти. Знате, овде се поставља питање колико смо 
лицемерни, колико имамо двоструке аршине, јер иста та Лига која је сада у коалицији са 
четницима и та Лига која је заједно до 2023. године чинила градску власт са СНС-ом и са 
Дином Вучинић која је била члан Градског већа. Тако да зарад грађана нашег Новог Сада 
треба само да знамо да претходна говорница показује колико је лицемерна, колико нема 
политику ни њена странка ни ова њихова коалиција, зато што су се скупили и четници и 
партизани и лоши и добри и анархисти и монархисти, против СНС-а, Александра Вучића, 
Милоша Вучевића и у овом конкретном случају нападају Дину Вучинић која је сјајно 
обављала свој посао и сигурна сам када је изаберемо да ће наставити да ради свој посао 
феноменално као и до сада.“ 
 
 Душанка Ђокић: „Жељно смо чекали данашњу Скупштину и знали смо да ће бити 
овако шаролика да ће бити овде један плурализам и мишљења и заправо сад тек почиње 
онај прави скупштински живот. Јел тако. Сјајно је што има овде колега, слушали смо код 
истих професора исте предмете и биће ту заиста добрих прилика за расправу. Али оно што 
чини ми се негде јесте заједнички задатак свих нас а наши мандати су верификовани и 
немојте молим вас више да се враћамо на изборе, немојте само да се враћамо у прошлост. 
Нови Сад је град будућности, ајмо, ту смо са одређеним задатком сви имамо исти задатак 
да унапредимо тај Нови Сад. Немојте молим вас да се вређамо ми смо Новосађани, како 
год, ајте да мало негујемо ту културу дијалога, да се слушамо, да не добацујемо једни 
другима, дакле ако је неко изнео одређени предлог па могао је да постоји и контра предлог 
и немојте да нам вређате интелигенцију да не смемо да изразимо своје мишљење, да морамо 
да служимо којекаквим господарима. Верујте ми баш се осећам лоше након толико година 
живота, рада и морам признати врло високог степена образовања, мени је ово сад јако 
увредило интелигенцију. Дакле, гласање је тајно  свако може да изрази своје мишљење, али 
молим вас немојте да утичете на мишљења других људи. То просто није пристојно, није 
новосадски, а биће прилика да заједно укрстимо копља на различита мишљења и нико не 
каже да ћемо ми из позиције увек бити у праву. Можда ће некад заиста ваше идеје бити 
сјајне и биће прихваћене. Зашто се у старту плашите тога. Дакле, Социјалистичка партија 
Србије и Јединствена Србија ће подржати предлог Дине Вучинић за председницу 
Скупштине, јел сви знамо да би неко обављао неку функцију нису довољне само одређене 
особине, потребне су компентенције, овде су колеге са Филозофског факултета, ви сигурно 
знате шта значи реч компентенција и њен шири спектар тако да о томе можемо да 
расправљамо на неки други начин. Дакле само вас молим за културу дијалога, немојте да 
ово личи на нешто што наши грађани не воле да виде, ово прате људи, ми смо у њиховим 
домовима данас немојте да будемо смешни ми смо сви овде образовани људи, 
квалификовани, они су нам дали поверење да четири године радимо у њиховом интересу.“ 
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 Стеван Латиновић јавио се за реч због повреде Пословника: „Рекламирам повреду 
Пословника члан 100. достојанство Скупштине. Дакле, нисам хтео намерно да се јавим за 
расправу, јел просто слушајући претходне колеге одборнике који су излазили за говорницу, 
председавајући врло непримерено водите ову седницу. Са једне стране ускраћујете право 
опозицији да говори можда мало и шире у контексту теме, док одборницима већине то исто 
дозвољавате. Тако да из тог разлога се просто нисам јавио за расправу да дискутујем, али 
морао сам да вам скренем на ово пажњу. Исто тако би се надовезао на госпођу Пиљу која 
је мало пре говорила и која је спомињала много лицемерности јел тако у овом дому 
Скупштине, спомињући колегиницу из Лиге социјалдемократа Војводине, али тако треба 
да погледа у редове владајуће већине где исто има оних који су до јуче били против сада су 
за јел тако и пронашли сте заједнички језик. Исто тако мислим да госпођа Пиља је последња 
може у претходном излагању када сте се јавили да спочитавате опозиционим одборницима 
који су данас први пут ушли у салу да их плаћају грађани Новог Сада јел тако из буџета 
Града јер ви сте последња која треба некоме да спочитава то, с обзиром колико имате 
функција и са колико различитих страна из буџета добијате апанажу.“ 
 
 Биљана Пантић Пиља јавила се за реч због реплике: „Лично помињање, зарад истине 
ја сам пре свега адвокат па да знају грађани да ја нисам на буџету Републике Србије, нити 
примам плату у Народној Скупштини, то што сам ја посланик можете много тога колега да 
научите од мене, за почетак сте могли да прочитате овај пословник и да, доста њих је из 
опозиције и некадашње ваше странке прешло код нас, ја то волим да кажем да је својеврсно 
просветљење. Верујем да бисте и ви прешли али некад не можемо баш и све да прихватимо 
отворених руку. За неке ипак остају наша врата затворена али морате пре свега да докажете 
да вам је интерес грађана на првом месту а онда можете да дођете и да покуцате на наша 
врата и да попуните приступницу код наше колегинице Цвије Васић радо ћемо вас 
прихватити само битно је да покажете да вам је интерес грађана на првом месту а не ваш 
лични интерес. А што сам споменула колегиницу ја је опет спомињем, да, од 2023. то је 
само пре годину дана иста је чинила градску власт овде у Граду Новом Саду ја нисам била 
ни градски одборник ни члан Градског већа, али добро се сећам да су имали члана Градског 
већа и да су добијали добре износе из буџета Града Новог Сада. Шта се сад десило не знам, 
али очекујући како играју можда ће већ следеће недеље да опет покуцају на врата Српске 
напредне странке, али показали су да им је лични интерес на првом месту тако да та врата 
су давно затворила. Али битно је да говоримо да је нама Нови Сад заиста на првом месту, 
наши грађани Новог Сада и то је била наша порука током избора за бољи Нови Сад, за Нови 
Сад сутра и да наставимо да радимо оно што су радили до сада и Милош Вучевић и Милан 
Ђурић и знам да ће Дина Вучинић одлично да води ову скупштину.“ 
 

Пошто се у претресу више нико није јавио за реч, председавајући је закључио 
претрес.  
 

Председавајући је у складу са чланом 13. став 3. Пословника Скупштине Града 
Новог Сада, по азбучном реду презимена кандидата, утврдио листу кандидата за избор 
председника Скупштине Града и то:  

 
1. Дина Вучинић 
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С обзиром на то да се избор председника Скупштине врши тајним гласањем, 
председавајући је замолио Службу Скупштине Града да припреми гласачки листић у 
складу са утврђеном листом кандидата. 

 
            Председавајући је указао одборницама и одборницима да је чланом 16. Пословника 
прописано да председавајући објављује почетак гласања и позива одборнике, према списку 
изабраних одборника, да приме гласачки листић, те да се гласа заокруживањем редног 
броја испред имена кандидата. 
 
 Пошто су обављене све припреме за тајно гласање, председавајући је објавио 
почетак гласања. 
 

 Председавајући је замолио одборнице и одборнике да по позиву приступе 
председавајућем столу ради преузимања гласачког листића и гласања. 
 
 Након што је констатовао да је свим присутним одборницама и одборницима 
омогућено да гласају, председавајући је закључио поступак гласања, те се у складу са 
чланом 17. став 2. Пословника Скупштине Града прешло на утврђивање резултата гласања. 
 

Председавајући је утврдио да је припремљено 78 гласачких листића, да је 75  
одборница и одборника примило гласачки листић и да је било 3 неупотребљена гласачка 
листића. 
 
 Након отварања гласачке кутије, председавајући је утврдио да је у кутији било 75 
гласачких листића, а од тога 28 неважећих и 47 важећих гласачких листића. 

 
 Председавајући је напоменуо да ће се са важећих гласачких листића читати име 
кандидата који је добио глас, што ће секретар Скупштине евидентирати на посебном 
обрасцу. 
 

 Након што је председавајући прочитао резултат гласања са последњег важећег 
гласачког листића и пошто је секретар Скупштине на основу евиденције са посебног 
обрасца доставио председавајућем податак о броју гласова које је кандидаткиња добила, 
председавајући је утврдио да је кандидаткиња Дина Вучинић добила 47 гласова, односно 
већину гласова од укупног броја одборника и да је изабрана за председницу Скупштине 
Града Новог Сада, те да је Скупштина донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

(Решење се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
Председавајући је честитао Дини Вучинић на избору, пожелео јој да успешно 

обавља дужност председнице Скупштине Града Новог Сада и замолио је да преузме 
руковођење седницом. 
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            Председница Скупштине је преузела руковођење седницом. 
 
 Дина Вучинић, председница Скупштине: ,,Желим да се захвалим Српској напредној 
странци и нашим коалиционим партнерима окупљеним око листе Александар Вучић – 
Нови Сад сутра који су ме предложили за ову часну и узвишену дужност и свим 
одборницима који су подржали мој избор за председницу Скупштине Града Новог Сада. 
Свесна чињенице да ово место представља и част и обавезу настојаћу да осигурам 
транспарентност и дијалог. Желела би такође да се  захвалим грађанима Новог Сада који 
пуних 12 година подржавају политику Српске напредне странке. Посебно бих желела да се 
захвалим свим грађанима који су на изборима 2. јуна у тако убедљивом броју дали глас 
подршке нашој коалицији, што су гласали за политику напретка, за политику развоја, за 
нове вртиће, за нове школе, нове булеваре, домове здравља, нове мостове, нова радна места 
за просечну плату од 1.450,00 еура, што подржали Нови Сад сутра, Нови Сад будућности, 
што су гласали за наставак пројеката који унапређује квалитет њиховог живота. У 
претходних 12 година предвођени Милошем Вучевићем најбољем Градоначелнику у 
историји Новог Сада и Миланом Ђурићем урадили смо много и наставићемо предано да 
радимо и да се боримо за бољи живот Новосађана. Настојаћу да наредне четири године 
Скупштина Града настави да пружа подршку свим развојним пројектима који су у току и 
чија се реализација очекује у наредном периоду.“ 
 

Председница Скупштине је подсетила одборнице и одборнике да у складу са чланом 
42. Пословника Скупштине Града имају право да образују одборничкe групe, те их је 
замолила да у току седнице сагласно наведеној одредби Пословника образују одборничку 
групу и да је писано обавесте о образовању одборничке групе са потписима чланова и 
навођењем лица која су одређена за председника и заменика председника одборничке 
групе. 

 
Председница Скупштине је такође указала да је одборничка група, сагласно члану 

46. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада, овлашћени предлагач Предлога листе 
кандидата за председника, заменика председника и чланова Комисије за кадровска, 
административна и мандатно-имунитетна питања, те их је замолила одборнице и 
одборнике да јој након образовања одборничке групе, доставе своје предлоге за тачку 6. 
дневног реда. 
 
Ад. број: 020-107/2024-I 
3. тачка дневног реда 

 
ИЗБОР ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 
 На основу члана 39. став 2. Закона о локалној самоуправи и члана 21. Пословника 

Скупштине Града Новог Сада, заменик председника Скупштине Града бира се на исти 
начин и по истом поступку који је предвиђен за избор председника Скупштине. 

 
 Поступком гласања за избор заменика председника Скупштине Града руководи 

председник Скупштине, два најмлађа одборника и секретар Скупштине из претходног 
сазива. 
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Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да је поднет један 

предлог за избор заменика председника Скупштине Града који им је доступан у 
електронском облику у програму за електронско вођење седнице за ову тачку дневног реда. 

 
За заменика председника Скупштине Града Новог Сада предложена је Кристина 

Караић са Изборне листе АЛЕКСАНДАР ВУЧИЋ – НОВИ САД СУТРА (Ивица Дачић – 
Социјалистичка партија Србије – СПС; Расим Љајић – Социјалдемократска партија Србије 
– СДП Србије; Милан Кркобабић – Партија уједињених пензионера, пољопривредника и 
пролетера Србије – Солидарност и правда – ПУПС – Солидарност и правда; Милан 
Стаматовић – Здрава Србија – ЗС;  др Војислав Шешељ – Српска радикална странка – СРС; 
Александар Вулин – Покрет социјалиста – ПС; Милица Ђурђевић Стаменковски – Српска 
странка Заветници – Заветници; Милош Вучевић – Српска напредна странка – СНС). 

 
Председница Скупштине је упитала да ли представник предлагача жели да изнесе 

допунско образложење предлога. 
  
 Весна Туркулов, представница предлагача: ,,Кристина Караић је рођена 1993. 
године у Бору где је завршила основну школу и гимназију. По струци је дипломирани 
правник. Као студент била је активна у струковном удружењу интернационалне полицијске 
организације као саветник на пројектима рада са децом, жртвама насиља, затим на курсу 
поступања са децом у непредвиђеним ситуацијама, пожари, поплаве, земљотреси. 
Учесница је пројекта нови трендови у еколошкој безбедности, климатске промене и утицај 
пандемије на одрживи развој друштва. Ради као новинар и колумниста на порталу покрени 
рс. Стручна сарадница је за маркетинг мреже локалних информативних портала мој крај. 
Саветница је за односе са јавношћу у Студију за видео монтажу Дизајн мир. Чланица је 
Српске напредне странке, говори енглески и шпански језик. У претходном сазиву вршила 
је функцију заменице председнице Скупштине Града. Представља Град у међународној 
сарадњи, активни је учесник у Комисији за родну равноправност где се бори за права жена. 
Сматрамо да нас након четири године рада у Скупштини Града Кристина Караић може и 
даље представљати на прави начин.“ 
 

Председница Скупштине је упитала предложену кандидаткињу да ли жели да се 
представи и изнесе свој програм рада. 

 
 С обзиром на то да предложена кандидаткиња није желела да се представи и изнесе 
свој програм рада, председница Скупштине је отворила претрес. 
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес. 

 
Председница Скупштине је у складу са чланом 13. став 3. Пословника Скупштине 

Града Новог Сада, по азбучном реду презимена кандидата, утврдила листу кандидата за 
избор заменика председника Скупштине и то:  

 
1. Кристина Караић 
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 Председница Скупштине је обавестила одборнице и одборнике да је поступак 
гласања исти као и за председника Скупштине и замолила је Службу Скупштине да 
припреми гласачки листић у складу са утврђеном листом кандидата. 
 
 Пошто је гласачки листић припремљен, председница Скупштине је објавила 
почетак гласања. 
 

Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике да по позиву приступе 
председавајућем столу ради преузимања гласачког листића и гласања. 

 
Након што је констатовала да је свим присутним одборницама и одборницима 

омогућено да гласају, председница Скупштине је закључила поступак гласања, те се у 
складу са чланом 17. став 2. Пословника Скупштине Града прешло на утврђивање резултата 
гласања. 

 
 Након отварања гласачке кутије, председница Скупштине је утврдила да је у кутији 
било 75 гласачких листића, а од тога 28 неважећих и 47 важећих гласачких листића. 
 
 Председница Скупштине је са важећих гласачких листића читала име кандидата 
који је добио глас, што је секретар Скупштине евидентирао на посебном обрасцу. 
 

Председница Скупштине је на основу члана 112. Пословника Скупштине Града 
Новог Сада констатовала да је 78 припремљених гласачких листића, да су 3 била 
неупотребљена гласачка листића, да је 75 одборника примило гласачки листић, да је било 
28 неважећих гласачких листића и да је било 47 важећих гласачких листића. 

 
Председница Скупштине је утврдила да је кандидаткиња Кристина Караић добила 

47 гласова, односно већину гласова од укупног броја одборника и да је изабрана за 
заменицу председнице Скупштине Града Новог Сада, те да је Скупштина донела 

 
РЕШЕЊЕ  

О ИЗБОРУ ЗАМЕНИЦЕ ПРЕДСЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
(Решeње се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
            Председница Скупштине је честитала Кристини Караић на избору за заменицу 
председнице Скупштине Града Новог Сада и пожелела јој успешан будући рад. 
 
 Председница Скупштине је позвала заменицу председнице да заузме место за 
председавајућим столом, а одборницама које су јој помагали у избору заменице 
председнице се захвалила на помоћи. 
 
 Кристина Караић, заменица председнице Скупштине: ,,Пре свега желим да честитам 
госпођи Дини Вучинић на избору за председницу Скупштине Града заслужено.  
Такође желела бих да истакнем да је велика част и одговорност преда мном, хвала колегама 
одборницима и одборницама који су ме предложили за заменицу председнице Скупштине 
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Града Новог Сада, хвала предлагачу госпођи Весни Туркулов, хвала свима онима који су 
гласали, хвала онима који су били уздржани, који су гласали против. Протеклих четири 
године држала сам се етичког кодекса функционера и у истом маниру ћу наставити у 
случају одсуства председнице Скупштине Града на основу Пословника да седницу водим 
врло транспарентно са доста дијалога, конструктивне расправе јер је Скупштина Града дом 
свих грађана и сви одговори, питања, дебате, треба да се воде управо овде на миран начин.“ 
 
 
Ад. број: 020-108/2024-I 
4. тачка дневног реда 

 
ПОСТАВЉЕЊЕ СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
 

            У складу са чланом 40. став 2. Закона о локалној самоуправи Скупштина Града 
поставља секретара Скупштине на предлог председника Скупштине Града. 
 
 У складу са чланом 53. став 3. Статута Града Новог Сада, за секретара Скупштине 
може бити постављено лице које има стечено високо образовање из научне области правне 
науке на основним академским студијама у обиму од најмање 240 ЕСПБ бодова, мастер 
академским студијама, специјалистичким академским студијама, специјалистичким 
струковним студијама, односно на основним студијама у трајању од најмање четири године 
или специјалистичким студијама на факултету, са положеним стручним испитом за рад у 
органима управе и радним искуством од најмање три године. 
 

 У складу са чланом 27. став 1. Пословника Скупштине Града Новог Сада секретара 
Скупштине поставља Скупштина Града већином гласова присутних одборника. 

 
Председница Скупштине је указала да је предлог за постављење секретара 

Скупштине Града доступан одборницама и одборницима у електронском облику у 
програму за електронско вођење седнице за ову тачку дневног реда, а затим је изнела 
допунско образложење предлога. 

 
Дина Вучинић, председница Скупштине: ,,У складу са Законом о локалној 

самоуправи, предлажем да се за секретара Скупштине Града Новог Сада постави Мирјана 
Василић, мастер правница, садашња заменица секретара Скупштине Града Новог Сада и 
заменица секретара Градске изборне комисије Града Новог Сада. Мирјана Василић, својим 
радним искуством у струци и у вршењу наведених функција, од дана именовања, показала 
је висок ниво стручности и способности за организацију рада у обављању стручних послова 
Скупштине Града Новог Сада, њених радних тела и Градске изборне комисије Града Новог 
Сада. Својим дугогодишњим искуством као одборница Скупштине Града Новог Сада 
нарочито се истакла као председница Комисије за родну равноправност и чланица више 
других радних тела и својом стручношћу и залагањем допринела је изради локалних 
акционих планова у области родне равноправности, спречавања и борбе против насиља над 
женама, као и борбе против корупције. Имајући у виду наведено, сматрам да ће својим 
радом и посвећеношћу допринети стручном, на закону заснованом и ефикасном раду у 
организацији стручних и административних послова за потребе Скупштине Града Новог 
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Сада и њених радних тела. Молим Вас да подржите овај предлог да се Мирјана Василић 
постави за секретара Скупштине Града Новог Сада и позивам Вас да гласате за њено 
постављење.“ 

 
            Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог за постављење секретара 
Скупштине Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 

одборника гласало „за“, да је 10 одборника гласало „против“ и да су два одборника гласала 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ 

О ПОСТАВЉЕЊУ СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ ГРАДА НОВОГ САДА 
(Решeње се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је честитала Мирјани Василић на постављењу за секретара 

Скупштине Града Новог Сада. 
 

Ад. број: 020-109/2024-I 
5. тачка дневног реда 

 
ПОСТАВЉЕЊЕ ЗАМЕНИКА СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ ГРАДА  
НОВОГ САДА 
 
У складу са чланом 40. став 6. Закона о локалној самоуправи, Скупштина Града 

поставља заменика секретара Скупштине на исти начин и под истим условима као и 
секретара Скупштине. 

 
Председница Скупштине је указала да је предлог за постављење заменика секретара 

Скупштине Града доступан одборницама и одборницима у електронском облику у 
програму за електронско вођење седнице за ову тачку дневног реда, а затим је изнела 
допунско образложење предлога. 

 
Дина Вучинић, председница Скупштине: ,,У складу са Законом о локалној 

самоуправи предлажем да се за заменика секретара Скупштине Града Новог Сада постави 
Сања Максимовић, доктор правних наука, комуникативна особа и увек спремна за сарадњу, 
радом у привреди, у адвокатској канцеларији, односно заступајући клијенте у судским 
споровима усавршила је практично знање из области радног права, финансија, шпедиције, 
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пореског права, грађанског права, облигације и других области које успешно примењује у 
пракси, научно-истраживачком раду и у раду са студентима у настави. Због свега горе 
наведеног молим вас да подржите овај предлог да се Сања Максимовић постави за заменика 
секретара Скупштине Града Новог Сада и позивам вас да гласате за њено постављење.“ 

 
            Председница Скупштине је отворила претрес. 
 
 Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес. 
 

Председница Скупштине је ставила на гласање предлог за постављење заменика 
секретара Скупштине Града Новог Сада. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да је 46 

одборника гласало „за“, да је 10 одборника гласало „против“ и да су два одборника гласала 
„уздржан“, односно да је Скупштина већином гласова донела  

 
РЕШЕЊЕ  

О ПОСТАВЉЕЊУ ЗАМЕНИКА СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ  
ГРАДА НОВОГ САДА 

 
(Решeње се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 

 
Председница Скупштине је честитала Сањи Максимовић на постављењу за 

заменика секретара Скупштине Града Новог Сада. 
 

У складу са чланом 42. Пословника Скупштине Града, председница Скупштине је 
обавестила одборнице и одборнике да су образоване одборничке групе у Скупштини Града 
Новог Сада и то: 

 
Одборничка група Александар Вучић – Нови Сад сутра 
чија је председница Сања Драшко, а заменик председнице Игор Црнобарац 
 
Одборничка група „Социјалистичка партија Србије – Јединствена Србија“ 
чија је председница Душанка Ђокић, а заменик председнице Бане Свитлица 
 
Одборничка група „Др Војислав Шешељ – Српска радикална странка“  
чији је председник Ђурађ Јакшић, а заменик председника Вања Божић 
 
Одборничка група Vajdasági Magyar Szövetség - Dr. Pásztor Bálint -  
Savez Vojvođanskih Mađara - dr Balint Pastor  
чији је председник Ђула Киш, а заменик председника Милорад Рељић 
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Одборничка група „СТРАНКА СЛОБОДЕ И ПРАВДЕ И ПОКРЕТ ЗА ПРЕОКРЕТ“  
чији је председник Владимир Врсајков, а заменица председника Бранислава Пандуров 

 
Одборничка група „Демократска странка, Покрет слободних грађана и Зелено леви фронт“ 
чији је председник Стеван Латиновић, а заменица председника Анна Орег 

 
Одборничка група НАДА ЗА НОВИ САД – НОВИ ДСС – ПОКС 
чији је председник Милош Тубић, а заменик председника Драган Миличевић  

 
Одборничка група КРЕНИ – ПРОМЕНИ НОВИ САД  
чији је председник Стеван Бабић, а заменик председника Слободан Вукас 

 
Одборничка група ГГ Хероји Миша Бачулов 
чији је председник Миша Бачулов, а заменик председника Милан Алановић 

 
Одборничка група Народни Покрет Србије – Еколошки Устанак 
чији је председник Борислав Новаковић, а заменик председника Немања Кнежевић  

 
Одборничка група СРБИЈА ЦЕНТАР – БРАВО НОВИ САД  
чији је председник Дејан Куља, а заменик председника Миран Погачар. 
 

Председница Скупштине је такође обавестила одборнице и одборнике да су јој 
одборничке групе доставиле предлоге за избор председника, заменика председника и 
чланова Комисије за кадровска, административна и мандатно-имунитетна питања, те је у 
13.56 часова одредила паузу у раду Скупштине у трајању од 15 минута и позвала 
председнике одборничких група у Салу 18, на I спрату Скупштине ради договора.  

 
Након паузе, Скупштина је наставила са радом у 15.13 часова. 
 
Председница Скупштине је замолила одборнице и одборнике који се још нису 

пријавили да пријаве присуство на седници уносом лозинке, како би се утврдио број 
присутних одборница и одборника на седници. 

 
Председница Скупштине је констатовала да у наставку седнице Скупштине Града 

присуствује 74 одборница и одборника, односно довољан број за пуноважан рад и 
одлучивање. 

 
Ад. број: 020-111/2024-I 
6. тачка дневног реда 

 
ИЗБОР ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА 
КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-
ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА 
 
 У складу са чланом 46. став 2. Пословника Скупштине Града Новог Сада Предлог 

листе кандидата за председника, заменика председника и чланове Комисије за кадровска, 
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административна и мандатно-имунитетна питања може да поднесе председник Скупштине, 
одборничка група или најмање пет одборника или један одборник кога подрже још четири 
одборника, а о предлогу листе кандидата гласа се јавно. 

 
 Председница Скупштине је на основу предлога одборничких група и договора са 

састанка са председницима одборничких група поднела Предлог листе кандидата за 
председника, заменика председника и чланове Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања, односно предложила да се у Комисију изаберу: 

 
 За председника  

- Сања Драшко 
 
 За заменика председника  

- Цвија Васић 
 
 За чланице и чланове 
 

- Дина Вучинић 
- Игор Црнобарац 
- Никола Поповић 
- Соња Радаковић 
- Ђула Киш 
- Душанка Ђокић 
- Ђурађ Јакшић 
- Стеван Латиновић 
- Дејан Куља  
- Владимир Врсајков 
- Стеван Бабић 
- Милан Алановић 
- Драгана Крагуљац. 

 
             Председница Скупштине је отворила претрес.  
 

Пошто се у претресу нико није јавио за реч, председница Скупштине је закључила 
претрес. 

 
Председница Скупштине је ставила на гласање Предлог листе кандидата за 

председника, заменика председника и чланове Комисије за кадровска, административна и 
мандатно-имунитетна питања. 

 
Председница Скупштине је објавила почетак гласања. 
 
Након закључења гласања, председница Скупштине је констатовала да су 73 

одборника гласала „за“ и да ниједан одборник није гласао „против“ или „уздржан“, односно 
да је Скупштина већином гласова донела  
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РЕШЕЊЕ 
О ИЗБОРУ ПРЕДСЕДНИКА, ЗАМЕНИКА ПРЕДСЕДНИКА И ЧЛАНОВА 
КОМИСИЈЕ ЗА КАДРОВСКА, АДМИНИСТРАТИВНА И МАНДАТНО-

ИМУНИТЕТНА ПИТАЊА 
 

(Решeње се прилаже уз Записник и чини његов саставни део) 
 

 
 Горан Пузић: ,,Овим путем подносим неопозиву оставку на место одборника у 
Скупштини Града из личних разлога. Вама лично желим даљи успех у раду и свим 
одборницима такође.“ 
 

 Председница Скупштине је истакла да, на основу члана 69. став 1, а у вези са 
чланом 68. став 4. Закона о локалним изборима, Скупштина Града Новог Сада констатује 
да је одборнику проф. др Горану Пузићу престао са 7. августом 2024. године мандат 
одборника Скупштине Града Новог Сада, на основу усмене оставке поднете на седници 
Скупштине. 

 
Одлука о престанку мандата одборника Скупштине Града Новог Сада број:                        

020-112/2024-I од 7. августа 2024. године прилаже се уз Записник и чини његов саставни део. 
 
Пошто су размотрене све тачке утврђеног дневног реда, председница Скупштине је  

закључила I седницу Скупштине Града Новог Сада у 15.17 часова.  
 


